
Er is al heel wat gebeurd sedert het eerste ontwerp van het fameuze RUP 't Hoge (Ruimtelijk UitvoeringsPlan 't Hoge)

- Voorjaar 2019 bekendmaking RUP via een infovergadering. Bosschaert krijgt zich op uitbreiding zowel in oppervlakte als in 

productie- Voorjaar 2019: We hebben met de hele buurt een petitie ingediend tegen dat eerste ontwerp + een groot aantal 

omwonenden dient een persoonlijke klacht is; Het RUP wordt stopgezet.Rond die periode nemen we met enkele buurtbewoners een 

advocaat onder de arm : Steve Ronse van Publius gespecialiseerd in ruimtelijke ordening en milieuzaken.  Na enkele 

infovergaderingen en beperkte acties dooft het enthousiasme en valt de samenwerking uit elkaar.  Omdat er steeds meer 

geluidshinder komt en omdat de starturen systematisch overtreden worden dienen we met verschillende omwonenden klacht in bij 

de dienst Handhaving. 

december 2019 : Handhaving doet controles en stelt een pv op voor geluidshinder en overtreding op de starturen die gaat naar het 

parket en een aantal omwonenden sluiten zich aan bij die klacht via de procedure 'Benadeelde persoon'? Hierdoor krijg je ook 

informatie over het verloop van die pv. Nog niks over gehoord....

Begin 2020: Omdat Bosschaert zijn omgevingsvergunning van 2008 volledig achterhaald is ( dat was al zo van dag1) moet hij een 

nieuwe omgevingsvergunning aanvragen om zich te regulariseren.  Hij stelt een aanvraag op waarin hij heel drastische ingrepen in 

het landschap voorstelt. Zo was er 250 meter betonmuren voorzien van 8 m hoogte!  En dit in een agrarisch gebied!  De bedoeling 

hiervan was om het geluid te dempen maar de begeleidende geluidsstudie bewees dat die niet hielp.In dit plan was er opnieuw 

sprake van een grote uitbreiding ten noorden (de weide palend aan de Elleboogstraat).

voorjaar 2020: -De buurt reageerde opnieuw tegen die omgevingsaanvraag via een petitie en met persoonlijke klachten.  Dit keer 

hebben we alle politieke partijen aangeschreven om volledige informatie te verschaffen aan de betrokken politici zodat er nogal wat 

steun kwam vanuit de hoek van de Groenen en de Cd&V.  

- Er werd een informatievergadering gehouden bij één van de buren waarop een dertigtal buurtbewoners aanwezig waren.  Er werd 

toen voor de tweede maal getracht om  een advocatenbureau achter de groep te scharen maar dat is op niets uitgedraaid.  Maar ik 

heb wel via de experten uit dit bureau een heel omstandige studie gekregen over het vergunningen verloop (historiek).  Hieruit blijkt 

dat Bosschaert ternauwernood in 2004 aan een stopzetting is ontsnapt vanwege geen vergunning meer om verder te werken. Let wel 

we spreken over de toenmalige activiteiten; grondverzet en afbraak aannemingen.  Zelfs dat was toen einde verhaal vanwege een 

besluit uit 1999 van Vera Dua (Min. Milieu).  Toen heeft de Stad Bosschaert gered met een juridische kunstgreep.  Jammer genoeg 

was niemand van ons op hoogte hiervan en toen was de hinder helemaal niet wat hij nu is.  In de vergadering leren we ook dat we 

gebruik kunnen maken van het milieustakingsvorderingsrecht maar dit behoeft een advocaat.

- Begin maart : Op aangeven van iemand uit de Cd&V gaan we met 20 mensen uit de buurt naar een commissievergadering in de 

Stad die werd voorgezeten door Hannelore Vanhoenacker en waarin de stad, bij monde van Wout Maddens, toelichting geeft over 

haar besluit inzake de omgevingsaanvraag.  Het werd duidelijk dat de stad negatief adviseerde naar de Provincie ten aanzien van 

deze aanvraag!

- Maart 2020 : We krijgen als buurtbewoners, de mogelijkheid om het standpunt van de buurt inzake Bosschaert nog eens toe te 

lichten bij de provincie, dit doen we dan ook heel grondig.  Bosschaert voelt de bui hangen en trekt zijn aanvraag in.  Vanaf dan werkt 

hij dé facto zonder geldige omgevingsverguning, hij moet dus dringend een nieuwe vergunning aanvragen....

- Mei 2020 : Omdat we ondertussen bleven klachten indienen over geluidshinder werd er een nieuwe geluidsmeting uitgevoerd door 

de dienst Handhaving (weekend van 1 mei) en terug een pv opgesteld en naar het parket gestuurd. Nog geen verder nieuws 

hierover.- Mei 2020 : We leggen klacht neer bij de dienst handhaving afdeling Ruimte om de onvergunde verharding op de percelen 

Louwagie-Craeynest (perceel D408n2) en ’t Hoge 110 (perceel D408p2) samen praktisch 3500m² (!) aan te klagen.  Er volgt een 

onderhandelngtsrajact door die dienst met Bosschaert en uiteindelijk wordt er ook een pv opgesteld en naar het parket verstuurd.  

Bosschaert kan niet functioneren zonder perceel D408n2 Louagie Van Creaynest verhuren hem dit strategische stuk zonder blikken of 

blozen.  En blijkbaar laten ze dit ook onvergund verharden... ook van die pv nog niks gehoord via het parket.

- November 2020: Naar aanleiding van een nieuwe poging van de Stad om een nieuwe RUP 't Hoge uit te werken hebben we een 

vergadering met enkele buurtbewoners en Emily Vanhaeverbeke en Lode Valcke op 25 november.  In deze vergadering maken we 

duidelijk dat er van uitbreiding van Bosschaert zowel in oppervlakte als capaciteit geen sprake kan zijn wat de buurt betreft.

- December 2020 : Hannelore Vanhoenacker komt zich persoonlijk vergewissen van de toestand ter plaatse op 't Hoge en hoe 

Bosschaert is ingepland en stelt ook het scheuren van huizen vast o.a. de geklasseerde villa van Godewijn Dierick.  Mevr. 

Vanhoenacker is terdege op de hoogte van deze problematiek van de kwetsbaarheid van de ondergrond, zij steunt zich op een studie 

van een gerenommeerde prof ter zake. Hij stelt dat het verder verharden en bebouwen op 't Hoge uit den boze is. 

- Januari  2021: De stad besluit om Bosschaert NIET te laten uitbreiden noch in oppervlakte noch in productiecapaciteit.  Het mooie 

stukje weide met amfibieënpoel langs de Elleboogstraat wordt niet te grabbel gegooid voor Bosschaert.  Anderzijds mag hij het 

fameuze perceel van Louagie-Van Craeynest verder blijven gebruiken en zou dus de onvergunde verharding in het nieuwe ontwerp 

van deze RUP geregulariseerd worden. Dit maakt op heden nog altijd voorwerp uit van het pv terzake.

Juni 2021 : Door herhaalde klachten bij de dienst handhaving (voornamelijk Freek Demets) krijgt Bosschaert bezoek van de dienst 

Handhaving om over de geluidshinder en de te vroege starturen te discussiëren. We kennen de uitkomst niet hiervan.  We hebben 

aan de dienst Handhaving gevraagd om zeker eens een niet aangekondigde controle te doen op de starturen.  Zij zijn daartoe bereid, 

we weten niet of dat als heeft plaatsgevonden.Juni 2021: We krijgen te horen dat Bosschaert een nieuwe aanvraag heeft ingediend bij 

de ProvincieJuli 2021 : We krijgen de officiële mededeling van de aanvraag. Dwz degenen die op binnen een straal van 100m wonen 

t.o.v. de perceelsgrenzen van Bosschaert. Zoals gevreesd, doet hij de aanvraag in de verlofperiode.Juli 2021 ; tijd voor een nieuwe 

actie...groetjes, Philip, Freek Edy 



Juni 2021 : Door herhaalde klachten bij de dienst handhaving (voornamelijk Freek Demets) krijgt Bosschaert bezoek van de dienst 

Handhaving om over de geluidshinder en de te vroege starturen te discussiëren. We kennen de uitkomst niet hiervan.  We hebben aan de 

dienst Handhaving gevraagd om zeker eens een niet aangekondigde controle te doen op de starturen.  Zij zijn daartoe bereid, we weten 

niet of dat als heeft plaatsgevonden.

- Eind juni 2021: We krijgen te horen dat Bosschaert een nieuwe aanvraag heeft ingediend bij de Provincie.

- Begin juli 2021 : We krijgen de officiële mededeling van de aanvraag. Dwz degenen die op binnen een straal van 100m wonen t.o.v. de 

perceelsgrenzen van Bosschaert.  Zoals gevreesd, doet hij de aanvraag in de verlofperiode van 8 juli t.e.m. 7 augustus

- 19 juni 2021 ; Omdat Bosschaert zijn geel aanplakbiljet vier dagen te laat heeft opgesteld (slim) en omdat dit werd opgemerkt door 

iemand van de dienst Handhaving, vragen we aan Lode Valcke of het openbaar onderzoek niet met vier dagen kan worden verlengd.  

Temeer dat het in de verlofperiode valt wat een lastige periode is om ons voldoende te organiseren.

- 20 juli: het buurtprotest komt volop op gang, veel nieuwe buurtbewoners sluiten zich aan.  We speken af om zwarte vlaggen uit te 

hangen in de buurt.  Ook mensen ut de omgeving van de Aubettesstraat sluite, zich aan bij het protest omdat Bosschaert zo slim is 

geweest om de vrachtwagens ‚s morgens vroeg naar Bellegem doet de site afrijden om dan ter hoogte van de Aubettestraat rechtsom te 

keren.

- 23 juli 2021: De periode voor het openbaar onderzoek wordt direct verplaatst van 20 juli t.e.m. 18 augustus, een opsteker!  Hiermee wordt 

het plannetje van Bosschaert om gebruik te maken van het verlof om zo weinig mogelijk bezwaren tegen te krijgen de grond ingeboord.

- 23 juli: afspraak vastgelegd met Focus WTV om hiermee op 26 juli op Focus WTV te komen. Ondertussen hangen al veel zwarte vlaggen 

uit


